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 خامسةال المحاضرة

 جاءت فرغات بالكتاب وتحتها خط الكلمات الملونة بالاحمر

1- Mark: Hello, I'm Mark Williamson. I'm the manager of New World Design.  
Tom: Hi, I'm Tom. It's nice to meet you, Mr. Williamson.  

Mark: Well, let's get started. Please sit down, Tom... OK. Can you tell me a little about 
yourself?  

Tom: Sure I came to New York a few months ago from Chicago. I went to Chicago School 
of Design. 

 Mark: Yes, I saw that on your résumé. Yes, here it is. You graduated last May. What did 
you study there?  

Tom: I'm sorry. I didn't catch that. Could you say that again, please?  

Mark: Sure. What was your major in college? 

 Tom: Well, I got my degree in design. I took a lot of computer classes, too. I wanted to 
use my design and computer skills. That's why I want a career in Web design.  

Mark: I see... And do you have any experience in advertising?  

Tom: Do you mean work experience... in a company?  

Mark: Yes. You need two years of experience for this job . 

Tom: No, I'm sorry, I don't. I worked at a convenience store in college, and when I was in 
high school, I worked in a restaurant.. 

 د.مرحبًا ، أنا مارك وٌلٌامسون. أنا مدٌر تصمٌم العالم الجدٌمارك :  -1

 توم: مرحبًا ، أنا توم. من الجمٌل أن ألتقً بك سٌد وٌلٌامسون

 : حسنا ، دعونا نبدأ. من فضلك اجلس توم ... حسناً. هل ٌمكنك إخباري قلٌلاً عن نفسك؟مارك 

 : بالتأكٌد جئت إلى نٌوٌورك قبل بضعة أشهر من شٌكاغو. ذهبت إلى مدرسة شٌكاغو للتصمٌم. توم

 ذلك فً سٌرتك الذاتٌة. نعم ، ها هً لقد تخرجت فً ماٌو الماضً. ماذا درست هناك؟: نعم ، رأٌت مارك  

 توم: أنا آسف. لم أسمع ذلك هل ٌمكن أن تقول ذلك مرة أخرى ، من فضلك؟

 : بالتأكٌد. ما هو تخصصك فً الكلٌة؟مارك 

ضا. كنت أرغب فً استخدام توم: حسنًا ، حصلت على شهادتً فً التصمٌم. أخذت الكثٌر من دروس الكمبٌوتر أٌ 
 مهاراتً فً التصمٌم والكمبٌوتر. لهذا السبب أرٌد مهنة فً تصمٌم الوٌب.

 : فهمت ... وهل لدٌك أي خبرة فً الإعلان؟مارك 

 توم: هل تعنً تجربة العمل ... فً شركة؟

 : نعم. تحتاج إلى سنتٌن من الخبرة لهذه الوظٌفة.مارك

 ملت فً متجر فً الكلٌة ، وعندما كنت فً المدرسة الثانوٌة ، كنت أعمل فً مطعم ..توم: لا ، أنا آسف ، لا أفعل. ع

 

 اضغط هنا للاستماع الى المقطع الصوتً للمحادثة
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2-Mark: Hi, you must be Mr. Lopez. I'm Mark Williamson. 

George: Good afternoon, Mr. Williamson.It's nice to meet you. Please call me George. 

Mark: OK George. Please have a seat. Let's see... your résumé says you have 

some experience in advertising. Tell me about that. Did you like it؟ 

George: Oh, yes. It was a great experience. I worked in a small advertising company last 
summer.I really enjoyed it. I was an assistant in the office. 

 I didn't do much Web design work -only a little, But I learned a lot from my co-workers. 
I'm excited to learn more about it. 

 

Mark: OK, that's excellent, George Did you study design art or computers in college؟ 

George: No. My major was English. I didn't have a lot of time for other classes 

 Mark : All right.Can you tell me what makes you the right person for this job؟ 

George: Do you mean my skills؟ 

Mark : Yes, your skills and your personality. 

 مرحبا ، ٌجب أن تكون السٌد لوبٌز. أنا مارك وٌلٌامسون.مارك:  -2

 جورج: مساء الخٌر ٌا سٌد وٌلٌامسون. من الجمٌل أن أقابلك. ٌرجى الاتصال بً جورج.

 سٌرتك الذاتٌة تقول لدٌك: حسنا جورج. تفضل بالجلوس. دعونا نرى ... مارك 

 بعض الخبرة فً الإعلان. أخبرنً عن ذلك. هل أحببتها؟

جورج: نعم. لقد كانت تجربة عظٌمة. عملت فً شركة إعلانات صغٌرة فً الصٌف الماضً. لقد استمتعت حقا. كنت 
ثٌر من زملائً فً العمل. فقط قلٌلاً ، لكننً تعلمت الك -مساعدا فً المكتب. لم أفعل الكثٌر من أعمال تصمٌم الوٌب 

 أنا متحمس لمعرفة المزٌد عن ذلك.

 : حسنا ، هذا ممتاز ، جورج هل قمت بدراسة التصمٌم أو أجهزة الكمبٌوتر فً الكلٌة؟مارك 

 جورج: لا. تخصصً كان اللغة الإنجلٌزٌة. لم ٌكن لدي الكثٌر من الوقت لصفوف أخرى

 ٌجعلك الشخص المناسب لهذه الوظٌفة؟هل ٌمكن أن تخبرنً ما الذي مارك : حسنًا.  

 جورج: هل تقصد مهاراتً؟

 : نعم ، مهاراتك وشخصٌتك.مارك

 

 

 اضغط هنا للاستماع الى المقطع الصوتً للمحادثة
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 المحاضره السابعه

 جاءت فرغات بالكتاب وتحتها خط الكلمات الملونة بالاحمر الجزء الاول /

Ellen: I saw people who had a lot of things, and I thought they happy. I didn't 

appreciate my life.  

. So, how did you become an expert onsdo huh. I see-Uh: interviewer

happiness?  

Ellen: Well, about five years ago, something happened that completely 

changed me.  

? What happened?ReallyInterviewer:  

Ellen: I don't remember everything, but I woke up in the hospital.  

Oh, no. How awfulInterviewer:  

Ellen: My parents and my brother came to visit me every day. Every time I saw 

them, I felt happy. They were all there when I really needed them.  

! It sounds like this experience really changed your attitude. Wow: Interviewer 

Ellen: That's what the book is about. I want to help other people be happy, 

too.  

dvice, Ellen. That's great aMm hmm. I seeInterviewer:  

 ألٌن : رأٌت اشخاص لدٌهم الكثٌر من الأشٌاء واعتقدت انهم كانوا سعداء لم أكن اقدر حٌاتً

 الصحفً : اها ، أرى ذلك ، اذن كٌف اصبحت خبٌره فً السعاده؟

  ألٌن : قبل حوالً خمس سنوات حدث شً غٌرنً تماما

 الصحفً : حقاً ماذا حدث؟ 

 أتذكر كل شً لكننً استٌقظت فً المستشفى  ألٌن : لا

 الصحفً : اوه ، كم هو سًء

ألٌن : جاء والداي وأخً لزٌارتً كل ٌوم ، فً كل مره اراهم اشعر بالسعاده ، كانوا جمٌعا هناك عندما احتجت لهم 

 حقا 

 قد غٌرت موقفك بالفعل  الصحفً : رائع! ٌبدو ان هذه التجربه

 ألٌن : هذا ماٌدور حوله الكتاب ، ارٌد ان اساعد الآخرٌن لٌكونوا سعداء اٌضاً 

 الصحفً:همم ، هذه نصٌحه عظٌمه ألٌن

 اضغط هنا للاستماع الى المقطع الصوتً للمحادثه الجزء الاول
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 المحاضره السابعه

 الجزء الثانً من القطعة

Diego: So, Yuko, do you have a story with a happy ending?  

Yuko: Well I'm happy because I have a great job.  

Diego Uh-huh. I see. What do you do?  

Yuko: I'm a nurse. It's funny. I like to travel, so I wanted to be a flight attendant 

not a nurse. 

 دٌٌغو: إذن ، ٌوكو ، هل لدٌكِ قصة مع نهاٌة سعٌدة؟ 

 ٌوكو: حسنا ، انا سعٌدة لأن لدي عمل رائع 

 دٌٌجو: أها ، ماذا تعملٌن ؟ 

  ولٌس ممرضه -ٌوكو: أنا ممرضة ... أنه أمر مضحك. أحب السفر ، لذلك أردت أن أكون مضٌفة طٌران

Diego So what happened?  

Yukoi : Well, actually, one day. I was going to an interview to be a flight 

attendant. I was on the bus, and it stopped suddenly. I fell and broke My arm  

Diego: Oh. no How awfal!  

Yukoi: I went to the hospital saw the nurses helping everyone And I just 

decided:I want to be a nurse. So I went to school, and now I work in ahospital! 

Diego: Wow! That's amazing  

Yuko: How about you, Diego? Do you have a story with a happy ending ?  

Diego: Uh. yeah. failed a math test  

Yuko: Really That doesn't sound very happy. 

 دٌٌجو: ماذا حدث؟ 

ٌوكو: حسناً، فً الواقع ، ٌوم من الاٌام ، كنت ذاهبه إلى مقابله لاصبح مظٌفة طٌران . كنت فً الحافلة. وتوقفت 

 فجأة. سقطت وكسرت ذراعً 

 دٌٌغو: أوه ، لا. كم هو مروع

  .أن أكون ممرضهٌوكو: ذهبت إلى المستشفى ورأٌت الممرضات ٌساعدن الجمٌع. وقررت للتو: أرٌد 

  !لذا ذهبت إلى المدرسة ، والآن أعمل فً مستشفى

 دٌٌغو: واو ! هذا مذهل 

 ٌوكو: ماذا عنك ،دٌٌغو؟ هل لدٌك قصة مع نهاٌة سعٌده؟ 

 دٌٌجو: آه ، نعم. لقد فشلت فً اختبار الرٌاضٌات 

 ٌوكو: حقا؟ هذا لا ٌبدو سعٌدا جدا

 ستماع الى المقطع الصوتً للمحادثه الجزء الثانًاضغط هنا للا
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Diego: Well, at first, it wasn't. I wasn't doing well in math class. I had a bad 

atritude. But my parnts found a great a tutor for me  

Yuko: mm hmm 

DieGo : He helped me a lot. I studied hard, and my grades got better  

Yuko: Really? That's great  

Diego : Yes And because I got good grades, I got into a good university. And 

when graduate next month, I'm going to work for a software company!  

Yuko: Congratulations! That is a happy ending. 

 

 

داي دٌٌغو: حسناً، فً البداٌه ، لم ٌكن كذلك. لم أكن أقوم بعمل جٌد فً فصل الرٌاضٌات. كان لدي سوء تقدٌر لكن وال

  .وجدوا مدربًا عظٌمًا بالنسبة لً

  .همم-ٌوكو: مم

 دٌٌجو: لقد ساعدنً كثٌراً. درست بجد ، وحصلت على درجات أفضل 

 

  .ٌوكو: حقا؟ هذا جٌد

دٌٌجو: نعم. ولأننً حصلت على درجات جٌدة. دخلت فً جامعة جٌدة. وعندما أتخرج فً الشهر المقبل ، سأعمل لدى 

  !شركة برمجٌات

 .تهانٌنا هذه نهاٌة سعٌدةٌوكو: 

 

 ستماع الى المقطع الصوتً للمحادثه الجزء الثانًاضغط هنا للا
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 ثامنةالمحاضره ال

Doug: Hello, everyone. I'm Doug, and this is Lisa. We're going to tell 

you about our tree-planting tour to Nepal. Let's start with the tour 

schedule. This is a 14-day toux. We're going to leave on March 9th 

and come back on March 22nd. Now let's move on to lodging. In 

Kathmandu, were going to stay in a nice Western-style hotel for a few 

days. When we go on our hike, we're going to camp in tents. OK. Now 

Lisa is going to tell you about the activities we're going to do. 

 النٌبال الى جولتنا عن سنخبركم .لٌسا وهذه دوغ أنا .جمٌعا مرحبا :دوغ

 فً سنغادر .ٌوم 14 لمدة جولة هذه .الجولة جدول مع لنبدأ .الأشجار لزراعة

 الى لننتقل الآن .مارس من والعشرٌن الثنً فً وسنعود مارس من التاسع

 .معدودة أٌام الغربً الطراز على رائع فندق فً سنقٌم كاتماندو، فً المسكن،

 عن ستخبركم لٌسا الآن .الأكواخ فً سنقٌم للتنزه، رحلتنا فً نذهب عندما

 .سنفعلها التً النشاطات

Lisa: Thanks, Doug. We're going to spend four days hiking and 

camping in the Himalayas. We learn about the plants and animals 

in the mountains. On day nine of the tour, we are going to arrive at a 

small village called Sirendanda . We'll spend three days planting trees 

there with the local people. Next, I'm going to talk about the food. 

You're going to try some local food. Meat dishes are popular, but if you 

don't eat meat, the rice curry with fresh vegetables is wonderful. Doug 

is going to take over. 

 اضغط هنا للاستماع الى المقطع الصوتً للمحادثة
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Doug: To wrap up, I'm going to tell you about the cost. The trip costs 

$20722 dollars 

That price includes hotel and all meals. 

 

 

 

 .الهٌمالاٌا جبال فً والتخٌٌم للتنزه أٌام أربعة سنقضً .دوغ شكراً، :لٌسا

 الجولة، من التاسع الٌوم فً .الجبال فً والحٌوانات النباتات عن سنتعلم

 الشجر نزرع أٌام ثلاثة سنقضً .ساٌرونداندا تدعى صغٌرة قرٌة الى سنصل

 الطعام بعض ستجربون .الطعام عن سأتكلم التالً، .المحلٌٌن السكان مع هناك

 مع الكاري أرز اللحم، تأكل لا كنت ان ولكن شائعة، اللحم أطباق .المحلً

 .سٌكمل دوغ .رائع الطازجة الخضروات

 السعر هذا .دولار 2700 الرحلة تكلف .التكلفة عن سأخبركم لنختم، :دوغ

 .الوجبات وكل الفندق ٌشمل

 

 اضغط هنا للاستماع الى المقطع الصوتً للمحادثة
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